
Vi foreslår, at kontoret flyttes til lokalerne i stuen, så det store rum på første sal igen kan bruges af 
spillerne til et aktivt klubliv, og man samtidig har mulighed for at se der bliver spillet på banerne. 
 
 
 
Venlig hilsen 
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